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رئیس کمیته ملــی پارالمپیک در یک حرکت نمادین، نشــان Ipc را که 
به عنوان یکی از چهره های تاثیرگذار چهل ســال اخیر در جنبش پارالمپیک 

دریافت کرده بود، بر گردن سردیس شهید ابراهیم هادی آویخت.  
محمود خســروی وفا، رئیس کمیته ملی پارالمپیک، عالی ترین نشان IPC را که سال 
گذشته از رئیس کمیته بین المللی پارالمپیک و به عنوان یکی از چهره های تاثیرگذار چهل 
سال اخیر در جنبش پارالمپیک، دریافت کرده بود، بر گردن سردیس این شهید گرانقدر 
آویخت که این نشــان و سردیس از این پس در تالار مشاهیر موزه ملی ورزش، المپیک، 

پارالمپیک در معرض دید عموم قرار خواهد گرفت.
نشان عالی Ipc چیست؟

نشان عالی Ipc به معدود افراد خاصی تعلق می گیرد که توانسته اند در سال های دور و نزدیک خدمات برجسته ای به 
جنبش پارالمپیک در کشور خود و نیز جهان ارائه نمایند و سرمنشا ایجاد تحول، انگیزش و خدمات برجسته به این جنبش 
بوده اند. این نشان مهر ماه سال گذشته و درجریان برگزاری مراسم سی امین سالگرد تاسیس کمیته بین المللی پارالمپیک 
که در شهر بن آلمان، مقر این کمیته برپا بود، توسط پارسونز رئیس کمیته بین المللی پارالمپیک به محمود خسروی وفا 

رئیس کمیته ملی پارالمپیک ایران اهدا شد.

نشان عالی IPC بر گردن شهید ابراهیم هادی 
در حالی که پیش بینی می شــد رقابت های جهانی کشتی در ســال ۲۰۲۰ به دلیل شیوع کرونا لغو شود، 

اتحادیه جهانی کشتی در چرخش ۱۸۰ درجه ای در تصمیماتش، سودای برگزاری این رقابت ها را دارد.
شیوع ویروس کرونا در اقصی نقاط دنیا، بسیاری از رویدادهای ورزشی از جمله کشتی دستخوش لغو و تعطیلی شد. 
رقابت های جهانی کشتی ۲۰۲۰ به میزبانی بلگراد صربستان نیز یکی از همین میادین رسمی بود که برگزاری آن به دلیل 
کرونا در هاله ای از ابهام قرار گرفت و اتحادیه جهانی بارها تاریخ آن را جابجا کرد. تا جایی که هیئت رئیسه اتحادیه جهانی 
کشتی اعلام کرد تصمیم نهایی درخصوص برگزاری این مسابقات را روز ۱۴ مهرماه اتخاذ می کند که آیا این مسابقات در 

اواخر سال جاری میلادی برگزار می شود یا خیر.
البته تا چند روز پیش هم بسیاری از کشورهای صاحب نام کشتی به جز روسیه، امیدی به برگزاری مسابقات جهانی 
نداشــتند و آن را لغو شــده تلقی می کردند، اما انگار طی روزهای اخیر اتفاقات تازه ای رخ داده و اتحادیه کشتی جهانی با 

چرخشی ۱۸۰ درجه ای نظر مساعدی نسبت به برپایی رقابت های جهانی پیدا کرده است.
در همین راستا اخباری مبنی بر برگزاری رقابت های جهانی ۲۰۲۰ جوانان و بزرگسالان طبق برنامه قبلی در آذرماه به 
گوش می رسد که گویا نیمی از کشورهای عضو اتحادیه جهانی هم برای حضور در مسابقات اعلام آمادگی کرده اند! گفته 
می شود در صورت رسیدن این کشورها به ۷۰ درصد، مسابقات جهانی طبق اعلام قبلی برگزار خواهد شد که این موضوع 

همان چیزی است که روس ها مدتهاست به دنبالش بودند.

احتمال برگزاری رقابت های جهانی کشتی قوت گرفت 

*سید محمد شروین اسبقیان رئیس فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولین 
در پاسخ به این سؤال که آیا از فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولین خواهد 
رفت؟ خاطرنشان ساخت: فعلا در فدراسیون هستم. پارالمپیک را پیشرو داریم 
که بسیار حساس است. وزیر ورزش و رئیس کمیته ملی پارالمپیک تاکید داشتند 
که وقت بگذاریم و نظارت و توجه جدی تری روی فدراســیون داشــته باشیم تا 

قهرمانان مثل سال های قبل در پارالمپیک توکیو هم افتخارآفرین باشند.
*مجمع انتخاباتی ریاست فدراســیون دوومیدانی ۲۰ مهر ماه برگزار می شود. 
در این راســتا مصطفی زریــن افضل، مدیر مجموعه ورزشــی آفتاب انقلاب و 
کاندیدای ریاست فدراسیون از حضور در انتخابات انصراف داد.ایوب بهتاج، سید 
حسین جلالی چیمه، حامد جولایی، افشین داوری لطف آبادی، هاشم صیامی، 
محمدرضا محققی و مریم منظمی کاندیداها ریاست دوومیدانی هستند که در 

مجمع حاضر می شوند.
*فدراســیون کشتی کرواسی با ارســال نامه ای، رســما از تیم کشتی فرنگی 
بزرگسالان ایران برای حضور در رقابت های بین المللی جایزه بزرگ زاگرب دعوت 
به عمل آورده است. این رقابت ها روزهای ۱6 تا ۱9 آبان ماه سال جاری در شهر 

زاگرب و در ۱۰ وزن برگزار خواهد شد.
*مســئولان اتحادیه »لیگ ســتاره های بادبانی« به طور رسمی از ایران دعوت 
کرده اند تا در رقابت های سال ۲۰۲۲ حضور داشته باشد. احمد احمدی ملی پوش 
بادبانی کشورمان کاپیتان این قایق است و پس از مشخص شدن ترکیب نهایی، 

تیم ملی تمریناتش را برای حضور در این رویداد مهم آغاز خواهد کرد.

خواندنی از ورزش ایران

یادی از شهید مدافع حرم علیرضا قنواتی
جواب امام حسین)ع( را چه بدهیم؟

در پنجمین ســالگرد شــهادت شهید مدافع 
حرم علیرضا قنواتی قرار داریم. وی ســال ۱3۴۸ 
در روســتای جایزان اهواز متولد شد. این شهید با 
نام جهادی »ابوعلی« از تبار رزمندگان دوران دفاع 
مقدس بود که گمشده خود را در روزگاری و جایی 
دیگر یافت. وی بازنشســته سپاه لشگر ۲۷ محمد 
رســول الله)ص( بود اما با آغاز جنــگ در منطقه، 

لباس رزم پوشید و به مدافعان حرم پیوست، چرا که معتقد بود تا ظلم هست باید 
جهاد کرد. فرزند شهید می گفت: »پدر همیشه مي گفت که اگر روزي من به مرگ 
طبیعي بمیرم و امام حسین)ع( آن دنیا ازمن سؤال کند که هنگامي که خانه خواهر 
من را خراب مي کردند تو بچه شــیعه چه کار مي کــردي من چه جوابي بدهم؟« 
قنواتی سرانجام ۱۱ مهر ســال ۱39۴ در حین تقابل با تروریست های داعشی، به 
آرزوی دیرین خودش یعنی شهادت رسید. شهید مدافع حرم علیرضا قنواتی آخرین 
آرزویش اقامه نماز جماعت پشــت سر رهبر معظم انقلاب در بیت المقدس بود و با 
تمثیلی انگیزه خود را از رفتن به ســوریه اینگونه عنوان می کرد که وقتی حضرت 
یوسف را برای فروش به بازار برده فروش ها آوردند، عده ای برای خرید ایستادند، در 
میان آنها فقیری بود. به او گفتند تو برای چه ایستادی؟ تو که پولی نداری. گفت: 
من پولی ندارم اما حداقل نامم درلیســت خریداران یوسف ثبت می شود، مدافعین 
حرم نیز اگر شــهید نشوند حداقل اسمشــان در لیست مدافعان حرم زینبی ثبت 
خواهد شــد. از نصایح همیشگی این شهید بزرگوار به فرزندانش این بود: »صداقت 
حرف اول زندگیتان باشــد. اول با خدا بعد با خود و خانواده. اگر صداقت باشد هر 

چیزی پشت بندش می آید.«

در دیدار رؤسای فدراسیون ها با معاون رئیس جمهور مطرح شد:

ورزش با بحران مالی رو به رو است
افزایش ۵۰۰ میلیاردی بودجه، بسیاری از مشکلات را حل می کند

برنامه پخش زنده مسابقات ورزشی از تلویزیون

اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

یکشنبه ۱3 مهر ۱399        هفته 5 لالیگا اسپانیا
*لوانته........................................................ رئال مادرید)ساعت ۱۷:3۰- شبکه سه(
*بارسلونا.................................................................سویا)ساعت ۲۲:3۰- شبکه سه(

هفته چهارم لیگ برتر انگلیس
*منچستریونایتد...................................................تاتنهام)ساعت۱9- شبکه ورزش(

هفته سوم سری آ ایتالیا
*یوونتوس.................................ناپولی)ساعت ۲۲:۱5- شبکه ورزش(

مجلس صدای اعتراض هواداران استقلال را شنید
نماینده مجلس از بررسی اوضاع استقلال در جلسه ویژه در هفته آینده در 
خانه ملت و در کمیته تربیت بدنی خبر داد. صبح دیروز هواداران اســتقلال با 
تجمع مقابل مجلس شورای اسلامی خواستار رسیدگی به شرایط این باشگاه و 
وضعیت رخ داده شدند. در این خصوص سیداحسان قاضی زاده هاشمی، نماینده 
مجلس با اشــاره به این اتفاق گفت: صدای هواداران اســتقلال را شــنیدیم و 
همین جا اعلام می کنم که هفته آینده با اینکه نمایندگان مجلس برای حضور 
در حوزه های انتخابیه خود در تعطیلات هســتند، کمیته تربیت بدنی و ورزش 
مجلس جلسه ای فوق العاده را در این زمینه برگزار خواهد کرد. وی ادامه داد: در 
این جلسه قطعا از مسئولان کانون های هواداری استقلال، پیشکسوتان سابق و 
فعلی این تیم و مدیران وزارت ورزش و جوانان دعوت خواهیم کرد تا به مسائل 
این تیم به شــکل ویژه پرداخته شــود. هواداران استقلال نگران نباشند چون 
به شــکل جدی اتفاقات اخیر در این تیــم را زیر ذره بین داریم و قطعا بهترین 

تصمیم ها گرفته خواهد شد.
طلب ۲۰۰ میلیارد تومانی فوتبال ایران از فیفا

دبیرکل فدراسیون فوتبال از طلب ۲۰۰ میلیارد تومانی فدراسیون فوتبال از 
فیفا خبر داد و تصریح کرد: به دلیل تحریم ها حتی نمی توانیم یک سنت از این 
مطالبات را وصول کنیم. در نشست رئیس سازمان برنامه و بودجه، وزیر ورزش 
و جوانان، رئیس کمیته ملی المپیک و جمعی از رؤسای فدراسیون های ورزشی 
که در محل آکادمی ملی المپیک برگزار شد، مهدی محمد نبی با اشاره به اینکه 
فوتبال پیشــتاز رشته ها در ورزش کشــور با توجه به شیوع ویروس کرونا بود، 
اظهار کرد: یک باشــگاه در انگلستان ۱۴۰ میلیون پوند به دلیل شیوع ویروس 
کرونا متضرر شده است و این درحالی است که فوتبال ایران نیز ۱5۰۰ میلیارد 
تومان به دلیل شیوع ویروس کرونا در شش ماهه اخیر خسارت دیده است. وی 
افزود: به دلیل تحریم ها، فیفا پول ما را نمی دهد و این در حالی اســت که باید 
اردوهای خود را برگزار کنیم. با توجه به تحریم ها نزدیک به ۲۰۰ میلیارد تومان 
از فیفا می خواهیم اما حتی یک سنت آن را هم نمی توانیم از فیفا خارج کنیم. 
وی با اشاره به اینکه به دلیل ضعف مالی، دیپلماسی در فوتبال تحت تاثیر قرار 
می گیرد، عنوان کرد: امیدواریم ســازمان برنامه و بودجه حامی فوتبال باشــد. 
دبیرکل فدراســیون فوتبال با اشــاره به دیدارهای دوستانه تیم ملی، گفت: در 
این مسیر خیلی محرمانه فعالیت های خود را پیش می بریم تا در کارمان خللی 
ایجاد نشود، اما باید بدانیم برای انجام دو دیدار دوستانه تیم ملی باید حدود ۱3 

میلیارد تومان هزینه کنیم.
رشوه 9۰ میلیونی ۳ عضو کانون هواداران یک باشگاه!

ســه نفر از اعضای کانون هواداران یک باشگاه طی روزهای گذشته از مدیریت 
رشوه 3۰ میلیون تومانی دریافت کردند. نکته عجیب اینجا است که یکی از مدیران 
باشگاه مربوطه برای حمایت در فضای مجازی به 3 نفر از اعضای سرشناس کانون 
هواداران باشــگاه خــود مبلغ 3۰ میلیون تومان پرداخت کرد و اســناد آن نیز در 
حسابداری باشگاه مربوطه رویت شــده است. ظاهرا قرار بود این 3 نفر در یکی از 
ســفرهای خارجی تیم را همراهی کنند اما شیوع ویروس کرونا سفر این 3 را لغو 
کرد. در ادامه مدیر باشــگاه برای اینکه لغو ســفر را جبران کند مبلغ 9۰ میلیون 

تومان به حساب 3 نفر واریز کرده تا به نوعی لغو شدن سفر آنها جبران شود.
۲ بازیکن پرسپولیس منتظر بازگشت گل محمدی

دو بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس برای تعیین وضعیت خود منتظر بازگشت 
سرمربی این تیم از قطر هستند. پرسپولیس در فصل نقل وانتقالات بازیکنان نسبتاً 
زیادی را به خدمت گرفت و از این رو در برخی پســت های این تیم ترافیک ایجاد 
شد. پست های دفاع چپ و هافبک دفاعی از جمله این پست ها هستند که با آمدن 
سعید آقایی و میلاد سرلک به نوعی ترافیک در آنها ایجاد شد. با توجه به همین 
مسئله احتمال جدایی محمد انصاری و محسن ربیع خواه از جمع سرخپوشان زیاد 
اســت. هر دو بازیکن قصد دارند بعد از بازگشــت پرسپولیس از قطر نشستی را با 

یحیی گل محمدی برگزار و در مورد آینده خود با وی مشورت کنند.
برگزاری جلسه هیئت مدیره استقلال تا ۲۴ ساعت آینده

سرپرست باشگاه استقلال می گوید تا ۲۴ ساعت آینده، جلسه هیئت مدیره این 
باشگاه درخصوص مشکلات موجود برگزار می شود. احمد مددی سرپرست مدیرعاملی 
باشــگاه اســتقلال، درباره آخرین وضعیت این تیم گفت: تا ۲۴ ساعت آینده جلسه 
هیئت مدیره باشــگاه استقلال جهت یافتن راهکار پرداخت مطالبات دیاباته و میلیچ، 
پرداخت بدهی ها و باز شــدن پنجره اســتقلال و همچنین اخذ مجوز حرفه ای گری 
برگزار خواهد شــد. او افزود: بنده و مســئولان باشگاه استقلال در تلاش هستیم تا با 
حل مشکلات موجود، تیمی قدرتمند را راهی رقابت های لیگ برتر کنیم. درخصوص 

سرمربی استقلال هم ان شاءالله در جلسه هیئت مدیره تصمیم گیری خواهد شد.

سرویس ورزشی-
با  رؤسای فدراسیون های ورزشــی در گفت و گو 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه به 

بیان مشکلات خود پرداختند.
معــاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان برنامه و بودجه 
روز گذشته مهمان اهالی ورزش بود. محمد باقر نوبخت روز 
گذشــته ابتدا در مراســم رونمایی از تندیس پنج مدال آور 
المپیک و پارالمپیک ایران شــرکت کرد و ســپس در جمع 
رؤسای فدراسیون های ورزشی حضور یافت تا پای درد و دل 

مدیران ورزش بنشیند.
در مراســم رونمایــی از تندیس قهرمانــان المپیک از 
تندیس ســیدعلی اکبر حیدری )کشــتی آزاد(، رحیم علی 
آبادی )کشتی فرنگی(، ابراهیم جوادی )کشتی آزاد(، مرحوم 
ســیامند رحمان )پارا وزنه برداری( و شــهید ابراهیم هادی 
)باســتانی کار( رونمایی شــد. نوبخت پس از برگزاری این 
مراســم به سالن استاد قاسم فارسی رفت تا جلسه خود را با 
مدیران ورزش و رؤسای فدراسیون های ورزشی برگزار کند.

در این جلسه برخی از رؤسای فدراسیون به بیان مشکلات 
خود در چند ماه اخیر پرداخت و در خلال صحبت هایش به 
مواردی اشــاره کردند که تامل برانگیز بــود. دیروز داورزنی 
رئیس فدراســیون والیبال گفت: جنــس صحبت های من با 
بقیه دوســتان متفاوت است. ای کاش ورزش ما وزارت خانه 
نمی شد. ای کاش سازمان جوانان به ورزش ملحق نمی شد و 
 ای کاش تکلیف خودمان را در فدراســیون ها می دانستیم. ما 
نمی دانیم NGO هســتیم یا دستگاه های دولتی که زیر نظر 
دولت هســتند؟ ما شتر، گاو، پلنگ شده ایم و به این دولت 
هم برنمی گردد بلکه در مجلس شــورای اسلامی این اتفاق 

افتاده است. 
وی با اشاره به اینکه اشتباه بزرگ مجلس شورای اسلامی 
تبدیل ورزش به وزارت خانه بود، گفت: همه این قهرمانی ها 
حاصل حمایت وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک اســت 
اما بار اصلی بر عهده فدراسیون هاست، اما در ساختار دولت 
جایگاه آنها کجاست؛ فدراسیونی که 3۰ یا ۴۰ میلیارد هزینه 
می کند و دولت بخش اندکی از هزینه ها را پرداخت می کند. 
داورزنی با تاکید بر اینکه فدراسیون ها را نمی توان دولتی اداره 

کرد، گفت: ما در سال جاری شانس آوردیم کرونا آمد چون 
ورزش کشــور به خاطر منابع پیش بینی شده نمی توانست 
کار کند، در عین حال با شــروع فعالیت های بین المللی ما با 
مشکلاتی رو به رو هستیم و هزینه ها چند برابر شده در حالی 

که قدرت خرید فدراسیون ها کاهش یافته است.
دبیر:از کجا باید پول دربیاوریم؟

علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی نیز در این جلسه 
به بیان مشــکلات این رشــته ورزشــی پرداخت. در آغاز 
صحبت هایش با تاکید بر اینکه رؤسای فدراسیون ها با آبروی 
خود اموراتشان را اداره می کنند، گفت: یک نفر به من گفت 
چرا این قدر زور زدی تا رئیس کشــتی بشوی؟ گفتم بگویم 
غلط کردم خوب است؟! رئیس فدراسیون کشتی با تاکید بر 
اینکه المپیک همان جنگ است که نتایجش در قالب افتخار 
ورزشــی نشان داده می شود، خاطرنشان کرد: این موضوع را 
سیاســتمداران ما درک نکرده اند، آنها آب می خورند هم به 

نتیجه اش فکر می کنند. 

وی افزود: کشتی امروز در بودجه با دلار 3۰ هزار تومانی 
۱5 میلیارد تومــان بودجه باید بگیرد در حالی که قبلا این 
مبلغ با دلار ارزانتر بیشتر بود. همین چند هفته پیش صلوات 
می فرستادم که مسابقات جوانان جهان برگزار نشود. واقعا از 
کجا باید پول می آوردم؟ وی با اشــاره به اینکه رقمی حدود 
5۰-6۰ میلیــارد بدهی وجود دارد، یادآور شــد: البته این 
بدهی برای من نیست و در واقع برای دولت است. این را در 
نظر بگیرید که من ۲ فدراسیون دارم، آزاد و فرنگی و با این 

شرایط و مشکلات مالی هم مواجه ام.
رئیس فدراســیون کشــتی با اشــاره به پرداخت جایزه 
قهرمانان این فدراســیون گفت: ســکه اما چند است؟ ۱5 
میلیون تومان، جایزه قهرمانان چقدر بوده؟ ۲ میلیون تومان! 
علیرضا دبیر در پایان تاکید کرد: من چقدر مانع شــوم که 
بچه ها پســت نگذارند. وزارت هم مشکل دارد، اینها را درک 
می کنیم اما ورزش با اقتصاد رابطه ۱۰۰ درصدی دارد. لطفا 
کمک ها به شب المپیک منتهی نشود. ۱۰ ماه مانده و حداقل 

۴-5 رشته را ویژه ببینید.
درخواست معاون وزیر از نوبخت

به غیر از داورزنی و دبیر، برخی رؤســای فدراسیون های 
دیگــر نیز به بیان مشــکلات خــود که عمدتــا مالی بود، 
پرداختند. در این جلســه علی نژاد معاون توســعه ورزش 
قهرمانــی و حرفه ای وزیر ورزش و جوانان نیز گفت: تاکنون 
5۲ سهمیه المپیک را کســب کرده ایم و این درحالی است 
که5۷ درصد ســهمیه های المپیک توزیع شده است. معاون 
توســعه ورزش قهرمانی و حرفــه ای وزیر ورزش و جوانان با 
بیان اینکه دچار بحران مالی هســتیم، عنوان کرد: هزینه ها 
در ورزش ارتباط مستقیمی با دلار دارد و از سفرها گرفته تا 

تامین تجهیزات به دلار وابسته هستند.
علی نژاد خطاب به رئیس سازمان برنامه و بودجه با اشاره 
بــه اینکه اگر ۴۰۰ تا 5۰۰ میلیــارد تومان اعتبار به ورزش 
قهرمانی اضافه کنیم و این اعتبار را در بودجه ۱۴۰۰ لحاظ 
کنیم، بخش عمده مشــکلات مالی ورزش قهرمان برطرف 
می شــود، افزود:سال آینده شش رویداد بزرگ ورزشی پیش 

رو داریم.
وی با بیان اینکه 5۰ درصد پاداش های ســال 9۷ را به 
ورزشکاران پرداخت کرده ایم و ظرف چند ماه آینده نیز 5۰ 
درصــد دوم را پرداخت می کنیم، اظهار کرد: در حال حاضر 
معیشت ورزشکاران با مصائبی همراه شده است و امیدواریم 
به لحاظ بودجه پاداش های ســال 9۸ را پرداخت کنیم و در 
مورد پاداش های سال 99 نیز در سال ۱۴۰۰ اقدام کنیم. روز 
گذشته رئیس کمیته ملی المپیک تاکید کرد که ورزش برای 

المپیک توکیو نیاز به ۲ میلیون دلار دارد.
پرداخت کامل بودجه ورزش

پس از اســتماع صحبت های رؤســای فدراسیون های 
ورزشی، نوبخت معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و 
بودجه گفت: بودجه سال جاری ورزش کشور به صورت کامل 
محقق خواهد شد و امروز این وعده را مسئولان ورزش کشور 
می دهیم. علاوه بر این تجهیز ورزش ایران در سال آینده در 
دســتور کار قرار دارد و چه قرار باشد المپیک در سال آینده 
برگزار شــود و چه امکان برگزاری وجود نداشــته باشد باید 

آمادگی خود را حفظ کنیم.

رئیس دانشکده علوم پزشکی نیشابور شمار 
شــهیدان والامقام این شهرستان را در طول ۸ 
سال جنگ تحمیلی دو هزار و 3۰۰ شهید شامل 
۱۶۷ شهید ظرف هر هفت ماه اعلام و بیان کرد: 
از زمان آغاز شیوع ویروس همه گیر کرونا تاکنون 
تلفات این بیماری در نیشــابور 5۱۱ نفر بوده که 
معادل سه برابر همین نســبت در دوران دفاع 

مقدس است. 
محسن عظیمی نژاد، افزود: تعداد بیماران کووید ۱9 
نیازمند به دستگاه تنفس مصنوعی در این شهر به هفت 
نفر رسید، از روز جمعه شمار بستری بیماران کرونا در 

این شهر نیز از ۸۸ نفر به ۱۰۲ نفر رسید. 
وی ادامــه داد: آمارهــا و امکانات موجود نشــان 
می دهد کــه در صورت تداوم ایــن وضعیت، گنجایش 

بیمارستان های نیشابور رو به تکمیل می رود.
رئیس دانشکده علوم پزشکی نیشابور گفت: وزارت 
بهداشت صبح چهارشــنبه هفته پیش وضعیت شیوع 
ویروس کرونا را در شهرســتان های نیشــابور و فیروزه 

»قرمز« اعلام کرد.
وی افزود: در پیک ســوم کرونا در کشورهای دیگر 
قوانینی که اعمال می شود شبیه حکومت نظامی است و 
در حال حاضر ما وارد جنگی شده ایم که سه برابر حالت 

نظامی تلفات داده ایم.
عظیمی نــژاد، ادامــه داد: بیماران نیازمند خدمات 
آی.سی.یو نیز ظرف مهر ماه جاری تاکنون در نیشابور 
افزایش یافته است. ۴۰ تخت آی.سی .یو در بیمارستان 
۲۲ بهمن نیشابور اضافه و برای هرکدام به طور متوسط 

۲۰ میلیارد ریال هزینه شده است.
وی گفــت: وضعیتی بحرانی و تهدیدی جدی علیه 
سلامت شهروندان ایجاد شده است و اگر تعداد بیماران 
مبتلا به آنفلوآنزا مانند پارسال به ۷5۰ نفر برسد با توجه 
به اینکه در تامین واکســن آنفلوآنــزا هم با محدودیت 

رو به رو هستیم اوضاع بسیار خطرناک خواهد شد.

رئیس دانشــکده علوم پزشکی نیشابور افزود: هیچ 
راهــی به جز جلوگیری از ابتلا و ســرایت کرونا وجود 
نــدارد و مهم ترین ابزار برای شکســتن زنجیره انتقال 
کرونا آگاهی و اطلاع رسانی به شهروندان است و شستن 
دســتها، زدن ماســک و حفظ فاصلــه اجتماعی جزء 

مهم ترین عوامل جلوگیری از شیوع کروناست.
وی گفت: 3۰ درصد از بیماران مشــکوک به کرونا 
زیر هشت ســال هســتند و امیدواریم امروز مدیریت 
آموزش و پرورش در قطب شــهید شوشتری به سمت 
آموزش مجازی حرکت و از تشکیل کلاس های حضوری 

جلوگیری کنند.

تشییع پیکر شهید »امین رحمانی«
 در سلماس 

پیکر مطهر شــهید »امین رحمانی اهرنجانی« با حضور جمعی از 
مسئولان شهرستانی و مردم شهیدپرور شهرستان سلماس تشییع 

و به خاک سپرده شد.
شــهید »امین رحمانی اهرنجانــی« عضو گردان 3۰5 حضرت رســول 
اکرم)ص( شهرســتان خــوی بود که در مبارزه با  اشــرار در منطقه عملیاتی 

سردشت به درجه رفیع شهادت نائل شد.
پیکر مطهر این شــهید، دیروز با حضور مردم و مســئولان شهرســتان 

سلماس تشییع و به خاک سپرده شد.

پیکر  شهید مفقودالاثر 
پس از۳۷ سال شناسایی شد

جانشین سپاه ایرانشهر در جنوب سیستان و بلوچستان از تفحص 
و شناسایی پیکر مطهر شهید لال بخش شهلی بر پس از 3۷ سال که 

تاکنون جزو شهدای جاویدالاثر بود خبر داد. 
سرهنگ فداحسین سرگلزایی ، اظهار داشت: طلبه شهید لال بخش شهلی بر 
در سال ۱3۴6 در بخش بزمان از توابع شهرستان ایرانشهر در خانواده ای متدین 

چشم به جهان گشود. 
وی افزود: با آغاز جنگ تحمیلی این شهید والامقام به عضویت پایگاه بسیج 

در آمد و از ایرانشهر به جبهه های حق علیه باطل اعزام شد. 
جانشــین سپاه ایرانشهر با بیان اینکه شهید شــهلی در مرداد ۱36۲ در 
منطقه مهران شــهید و به عنوان شــهیدجاویدالاثر شناخته شــد افزود: در 
کاوش های اخیر کمیته جستجوی مفقودین ستاد کل نیروهای مسلح پس از 

3۷ سال هویت این شهید والامقام شناسایی شد.
وی اظهار داشــت: در ایام اربعین ســرور و سالار شــهیدان حضرت امام 

حسین )ع( مراسم وداع با این شهید بزرگوار در ایرانشهر برگزار می شود.

معاون اماکن متبرکه و امور زائران آســتان قدس رضوی گفت: هنوز زمان بازگشایی رواق های 
حرم مطهر رضوی از سوی ســتاد ملی مدیریت و مقابله با کرونا به این آستان مقدس ابلاغ نشده 

است. 
محمد توکلی ، در گفت و گو با ایرنا افزود: آســتان قدس رضوی بیش از ســه ماه اســت که درخواست خود 
مبنی بر بازگشایی رواق های حرم مطهر را به ستاد ملی مقابله با کرونا ارسال کرده اما هنوز این ستاد زمان این 

بازگشایی را ابلاغ نکرده است.
وی با اشــاره به مذاکرات  متولی آســتان قدس رضوی با ستاد ملی کرونا ادامه داد: آستان قدس رضوی بر 
اســاس دستور رهبر معظم انقلاب تابع ستاد کروناست اما آمادگی کامل خود را برای بازگشایی رواق های حرم 

مطهر با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی اعلام کرده است.
معاون اماکن متبرکه و امور زائران آســتان قدس رضوی گفت: هم اینک فقط زیارت زائران در صحن های 

حرم مطهر امام رضا)ع( با رعایت پروتکل های بهداشتی میسر است.

اســتاندار قم با  اشــاره بــه محدودیت ها و 
ممنوعیت های کرونایی در نظر گرفته  شــده برای 
اربعین در این اســتان گفت: در قــم هیچ گونه 
راهپیمایی و یا پیاده روی نمادین اربعین نخواهیم 

داشت. 
بهرام سرمســت، اظهار داشــت: برای عزاداری های 
محرم و صفر پروتکل های بهداشــتی پیش بینی شده که 
این قوانیــن و مقررات در اربعین هم به اجرا گذاشــته 
می شود، امیدواریم متصدیان هیئت های عزاداری رعایت 

کنند تا بتوانیم از این موج بیماری نیز عبور کنیم.
وی یادآور شــد: در جلسه ســتاد ملی کرونا مطرح 
شــد که بــرای راهپیمایی اربعین هیچ گونــه مراوده ای 
ازنظر آمدوشــد زائران بین ایران و عراق صورت نگیرد و 
راهپیمایی یا پیاده روی نمادین نیز در سطح کشور نداریم.

اســتاندار قم در بخش دیگری از سخنان خود افزود: 
چون اســتان های مختلــف در موضــوع کرونا وضعیت 
متفاوتی دارند به آنها این اختیار داده  شــده که با توجه 
به شرایط موجود محدودیت هایی را اعمال نمایند و برای 
کسانی که رعایت نمی کنند نیز مجازاتی پیش بینی شده 

است.
سرمســت تصریح کرد: در قم هم با توجه به شیوع 

صدیف بدری نماینده مردم شهرستان های اردبیل، 
نیر، نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی به کرونا 

مبتلا شد. 
بــدری، در گفت و گو با ایرنا، افزود: به دنبال احســاس 
ناراحتی و با مراجعه به مراکز درمانی و انجام آزمایش نتیجه 

تست کرونای وی مثبت اعلام شده است.
وی گفت: برای گرفتن عکس به بیمارســتان مراجعه و 

درمان را شروع خواهم کرد.
وی بیان کرد: به ظاهر حال عمومی من خوب است و در 

قرنطینه خانگی به سر می برم.
نماینــده مردم شهرســتان های  اردبیــل، نیر، نمین و 
ســرعین در مجلس شــورای اســلامی با تقدیر از زحمات 
شــبانه روزی کادر درمانی اظهار داشت:  امیدواریم با رعایت 
توصیه های بهداشــتی و فاصله گذاری اجتماعی توسط آحاد 

مردم، ویروس منحوس کرونا را شکست دهیم.
از  یازدهــم  و  نماینده دوره دهــم  بــدری  صدیــف 
حوزه انتخابیه اردبیــل، نیر، نمیــن و ســرعین در مجلس 

شورای اسلامی و عضو کمیسیون عمران مجلس است.

مدافع سلامت بر اثر ابتلا به کرونا آسمانی شد
سعید شــفاعت، جانباز ایثارگر دفاع مقدس و مدافع سلامت 
اســتان فارس بر اثر ابتلا به کرونا دعوت حــق را لبیک گفت و به 

شهادت رسید. 
 سعید شفاعت، از پرســنل و کادر درمان بیمارستان نمازی شیراز بود و بر 
اثر ابتلا به کرونا به شهادت رســید.   شهید شفاعت جانباز شیمیایی بالای ۲5 
درصد دفاع مقدس بوده است. این شهید متولد ۱3۴۰ بود و پس از نبرد در دفاع 
مقدس، با حضور در جبهه سلامت در 59 سالگی به شهادت نائل آمد، با شهادت 
شهید سعید شفاعت،  شمار شهدای مدافع سلامت استان فارس به دو نفر رسید.

عوامل  شهادت  3 پاسدار در نیکشهر 
دستگیر شدند

قرارگاه قدس نیروی زمینی ســپاه جنوب شرق در اطلاعیه ای 
اعلام کرد که عوامل به شــهادت رساندن سه پاسدار ناحیه مقاومت 

بسیج شهرستان نیکشهر دستگیر شدند. 
به گزارش ایرنا، در اطلاعیه روابط عمومی و تبلیغات قرارگاه قدس نیروی 
زمینی سپاه آمده است: با پیگیری و انجام اقدامات ویژه اطلاعاتی و عملیاتی، 
رزمندگان قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه موفق شدند عوامل اصلی و افراد 
مرتبط با حادثه هشتم مهر را که منجر به شهادت شهیدان »مرتضی کباری«، 
»حجت هراتی« و »سعید مهرجان«و زخمی شدن یک پاسدار شد، دستگیر 
کنند. دو دســتگاه خودروی ناحیه مقاومت بسیج شهرستان نیکشهر هشتم 
مهر در مســیر اسپکه به نیکشــهر درحال تردد بودند که در سه راهی مسیر 
فنوج-  بمپور- اسپکه مورد حمله یک دستگاه خودروی پژو ۴۰5 قرار گرفت.
در این حادثه سه نفر از پاسداران به شهادت رسیدند و یک نفر نیز مجروح 

شد همچنین دو نفر از ضاربان این حمله نیز به هلاکت رسیدند.

فرمانــدار خداآفرین گفت: دیــروز چهار گلوله 
جنگی دیگر از ســوی طرف هــای درگیر در منطقه 
قره باغ به روســتای »قورتلجه سفلی« در خداآفرین 

اصابت کرد.
علی امیری راد، روز شــنبه در گفت و گو بــا ایرنا افزود: 
گلوله های شلیک شده به محدوده غیرمسکونی و زمین های 
کشــاورزی این روستا واقع در بخش گرمادوز اصابت کرده و 

خسارت جانی در پی نداشته است.
وی اظهار داشــت: از روز نخست شــروع درگیری بین 
جمهوری آذربایجان و ارمنستان تا کنون، 3۰ گلوله جنگی 

به این شهرستان اصابت کرده است.
مناقشه میان ارمنســتان و جمهوری آذربایجان بر سر 
منطقه قره باغ کوهســتانی در سال ۱9۸۸ میلادی آغاز و در 

سال ۱99۲ میلادی به درگیری های نظامی تبدیل شد.
بر اثر این مناقشه هفت شهرستان جمهوری آذربایجان 

به تصرف نیروهای ارمنستانی درآمد.
در ســال ۱99۴ میلادی با میانجیگری گروه مینسک 
ســازمان امنیت و همــکاری اروپا آتش بــس میان طرفین 
مناقشــه برقرار شــد، ولی تلاش های بین المللی برای حل 

مسالمت آمیز این مناقشه تا به حال نتیجه ای نداشته است.

رودسر ـ خبرنگار کیهان: 
یک بانوي آمر به معروف در ساحل دریاي خزر در 
رودسر توسط زن هنجارشکن مورد ضرب و شتم قرار 

گرفت.
امام جمعه رودسر اظهار داشت: زن و شوهري مسافر 
که با پوشــش بسیار نامناسب در ساحل رودسر در حال 
شنا بودند از ســوي یکی از بانوان رودسری مورد امر به 
معروف قرار گرفتند که این زن و شوهر ، اقدام به توهین 
و فحاشي و سپس ضرب و شتم این بانوي آمر به معروف 

کردند.
حجت الاسلام تقي روحاني، با بیان اینکه با شکایت این 
بانوي آمر به معروف براي افراد خاطي پرونده قضایي تشکیل 
شــد، افزود: از دســتگاه قضایي انتظار مي رود با فرد ضارب 
با شــدت و قاطعیت برخورد شــود تا دیگر شاهد این گونه 

هنجارشکني ها در جامعه نباشیم.

ابتلای۵۷ دانش آموز و معلم خراسان رضوی 
به کرونا 

مدیر روابط عمومی و امور بین الملل دانشگاه علوم پزشکی سبزوار 
گفت: از آغاز بازگشایی مدارس در پانزدهم شهریور ماه امسال تاکنون 
5۷ دانش آموز و معلم در شهرستان های ســبزوار، جوین، داورزن، 

جغتای، خوشاب و ششتمد به ویروس کرونا مبتلا شده اند.
محمد باقرزاده روز شــنبه در گفت و گو با خبرنــگاران افزود: از این تعداد 

3۰ نفر دانش آموز، ۱۷ نفر معلم و ۱۰ نفر از سایر کارکنان مدارس هستند.
وی ادامه داد: طی هفته های اخیر مراجعه به مراکز درمانی ســبزوار بر اثر 
ابتلا به ویروس کرونا افزایش یافته و تعداد بستری شــدگان نیز رو به افزایش 

است.
فوت ۲ گردشگر در آستارا

بخشدار مرکزی آستارا از فوت دو گردشگر بر اثر سقوط به دره 
در ارتفاعات روستای گیلده این بخش خبر داد. 

توکل مافی گفت: سه گردشگر از استان اردبیل در ارتفاعات گیلده آستارا 
کوهپیمایی می کردند و متاسفانه دو نفر آنها به دلیل سقوط به دره جان خود 

را از دست دادند.
حسین خورشــیدی ، رئیس جمعیت هلال احمر آستارا هم اظهار کرد: 
نیروهای هلال احمر اجساد گردشگران را از دره بیرون آورده و به بیمارستان 

شهید بهشتی این شهرستان منتقل کردند.
وی ادامــه داد: در حوالی روســتای صیادلر محور آســتارا - اردبیل بر 
اثــر تصادف چهار خودرو پــژو ۴۰5، تریلی اســکانیا، ال9۰ و پراید، یکی از 

سرنشینان پراید مصدوم شد.
وی افزود: دو امدادگر از پایگاه محور آســتارا- اردبیل با حضور در محل 
حادثه و ارائه کمک های اولیه، مصدوم  را به بیمارستان شهید بهشتی منتقل 

کردند و وضعیت عمومی او مطلوب است.

دادســتان عمومی و انقلاب قم گفت: با تلاش و 
رصد عوامل قرارگاه دادسرای قم باند جعل گواهی های 
تست کرونا برای مسافران خارجی شناسایی و برای 

این افراد پرونده قضایی تشکیل شد
بــه گزارش خبرگزاری تســنیم از قم، حجت الاســلام 
 والمسلمین غریب با  اشــاره به محدودیت سفرهای خارجی 
 pcr در ایام کرونایی و لزوم ارائه گواهی منفی بودن تســت
کرونای مســافران برای این ســفرها، اظهار داشت: افرادی 
سودجو اقدام به جعل گواهی تست کرونا برای مسافرانی که 
قصد خروج از کشــور را داشتند می کردند که در این رابطه 

سه نفر دستگیر شدند.
این مقــام قضایی افزود: این افراد با اســتفاده از برخی 
هتل داران، مســافران را اغفــال کرده و در قبــال ارائه این 
گواهی های جعلی مبالغی از یــک میلیون تا یک میلیون و 

پانصد هزار تومان دریافت می کردند.
دادستان عمومی و انقلاب قم با تأکید بر اینکه از محل 
ارتکاب جرم این افراد اسناد جعلی دیگری کشف شده است 
یادآور شــد: این پرونده برای بررسی های بیشتر و شناسایی 
و دســتگیری افراد مرتبط با دستور قضایی به پلیس آگاهی 

ارجاع شد.

انفجار در یک واحد تولیدی در شهرک صنعتی رازی در شهرضا دیروز )شنبه( موجب کشته شدن 
یک جوشکار شد. 

مدیر حوادث و فوریت های پزشکی استان اصفهان در گفت و گو با ایرنا افزود: این حادثه ساعت ۱۱ و ۴5 دقیقه 
دیروز به اورژانس ۱۱5 اعلام و یک واحد آمبولانس به محل وقوع حادثه اعزام شد.

غفور راســتین ، افزود: در این حادثه مخزن روغن صنعتی هنگام جوشکاری منفجر شد که بر اثر آن جوشکار 
در دم جان خود را از دست داد. وی ادامه داد: این حادثه مصدوم و فوتی دیگری نداشت. مدیرکل مدیریت بحران 
استانداری اصفهان  گفت: این مخزن خالی از روغن بود اما به دلیل تجمع گاز در داخل مخزن، جوشکاری موجب 

انفجار شد. 
منصور شیشه فروش افزود: در این حادثه کارگر ۴5 ساله جان خود را از دست داد. 

دستور جلب ۸  نفر از کارمندان گمرک کرمانشاه 
صادر شد

رئیس کل دادگستری استان کرمانشــاه از صدور قرار بازداشت 
موقت برای هشــت نفر از کارکنان اداره گمرک کرمانشاه خبر داد و 

گفت: هفت نفر برای انجام تحقیقات فنی روانه زندان شدند. 
»پرویز توســلی زاده« افزود: بنا بر گزارش واصلــه مبنی بر ارتکاب جرائم 
موصوف توسط هشت نفر از کارکنان اداره گمرک کرمانشاه به صورت مکرر و 
متعدد از پیله وران و تجار، در راســتای اعمال ماده ۱5۱ قانون آیین دادرسی 
کیفــری، پس از انجام تحقیقات مقدماتی، هفت نفر از آنها ضمن تفهیم اتهام 

برای انجام تحقیقات فنی روانه زندان شدند.
وی افزود: تحقیقات برای جلب متهم نفر هشتم ادامه دارد.

وی در پایان تاکید کرد: مبارزه با فساد از برنامه های اساسی دستگاه قضایی 
است و یقینا در این راه هیچ گونه مماشاتی صورت نخواهد گرفت.

73 دستگاه استخراج ارز در تفت کشف شد
فرمانده انتظامی یزد از کشف ۷3 دستگاه استخراج ارز دیجیتال 

به ارزش ۱۰ میلیارد ریال در شهرستان تفت خبر داد. 
سرتیپ عباسعلی بهدانی فرد، افزود: به دنبال دریافت گزارش  مردمی مبنی 
بر راه اندازی مزرعه تولید ارز دیجیتالی در یک انبار، بررسی موضوع به صورت 
ویژه در دســتور کار ماموران پلیس امنیت اقتصادی قــرار گرفت. وی افزود: 
ماموران پس از بررســی تخصصی و میدانی و اطمینان از صحت گزارش های 
واصله با هماهنگی قضایی و با حضور ماموران پلیس آگاهی، پاســگاه انتظامی 
شیرکوه و نماینده اداره برق به محل موردنظر در روستای ده بالا اعزام شدند و 

۷3 دستگاه استخراج ارز دیجیتال به ارزش ۱۰ میلیارد ریال را کشف کردند.

کشف بیش از ۲ تن مواد مخدر 
در۲ استان 

نیروهای انتظامی استان های سیســتان و بلوچستان و خراسان 
جنوبی طی عملیات های جداگانه ای دو هزار و ۱۲۰ کیلوگرم انواع مواد 

مخدر را کشف و ضبط کردند.
جانشــین فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان گفت: پلیس یک هزار و 
۲۰ کیلوگرم  تریاک در شهرستانهای ایرانشهر و زاهدان کشف و ضبط کرد.  

ســرتیپ احمد طاهری ،  اظهار داشــت: ماموران تیــم اداره عملیات ویژه 
پلیس مبارزه با مواد مخدر سیســتان و بلوچســتان و شهرستان های ایرانشهر 
و زاهدان اعضــای دو تیم از یــک باند قاچاق را که قصــد جابه جایی مقادیر 
قابــل توجهی مواد مخدر را از مرزهای کشــور به ســمت جنوب اســتان  را 

داشتند، شناسایی کردند.
وی ادامــه داد:  پلیس اعضای این دو تیم را که با دو دســتگاه خودروی 
پژو  ۴۰5، یک دســتگاه سواری زانتیا و یک دستگاه خودروی پراید در یکی از 
معابر عبوری استان در حرکت بودند مشاهده و طی تعقیب و گریز نامحسوس 

در مخفیگاهشان دستگیر کردند.
وی با بیان اینکه در این عملیات چهار قاچاقچی دســتگیر شدند، افزود: 
ماموران در بازرسی از خودروهای متوقف شده و همچنین مخفیگاه قاچاقچیان، 

یک هزار و ۲۰ کیلوگرم تریاک کشف کردند.
همچنین  ســرهنگ ناصر فرشید فرمانده انتظامی استان خراسان جنوبی 
هــم گفت: با تلاش ماموران پلیس یک هزار  و ۱۰۰ کیلوگرم انواع مواد مخدر 

در خراسان جنوبی کشف شد و۱۷5 قاچاقچی مواد مخدر دستگیر شدند. 

میزان تلفات کرونا در نیشابور ۳  برابر جنگ تحمیلی  است

بانوی آمر به معروف 
مورد ضرب و شتم قرار گرفت

نماینده مردم اردبیل در مجلس 
به کرونا مبتلا شد

پیاده روی نمادین اربعین در قم برگزار نخواهد شد

انفجار جان یک جوشکار را گرفت

باند جعل گواهی تست کرونا برای مسافران خارجی در قم 
متلاشی شد

زمان بازگشایی رواق های حرم مطهر رضوی 
هنوز مشخص نیست

بیمــاری، از روز دهم مهرماه جــاری محدودیت هایی را 
ابــلاغ، و برخی از صنوف پرخطر و محل های پرتجمع را 

تعطیل اعلام کردیم.
وی اضافه کرد: ازاین رو در حوزه اداری برای کسانی 

که ماسک نمی زنند خدمت رســانی نخواهد شد و برای 
متخلفان از این امــر و آن هایی که به این افراد خدمات 
می دهنــد مجــازات  پیش بینی شــده و از طریق هیئت 

تخلف ها با آنها برخورد می شود.

اســتاندار قم گفت: در حوزه اصناف نیز کسانی که 
پروتکل های بهداشتی را رعایت نمی کنند و یا کسانی که 
بدون استفاده از ماسک خدماتی را می گیرند یا خدمات 
می دهنــد این تخلف ها جرم انگاری شــده و مشــمول 

مجازاتی مانند پلمپ و لغو پروانه می شود.

۴  گلوله جنگی طرف های درگیر در قره باغ
 به خداآفرین اصابت کرد
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